



天主教香港教區禮儀委員會

HONG KONG CATHOLIC DIOCESAN LITURGY COMMISSION

10/F., Catholic Diocese Centre, 16 Caine Road, Hong Kong WebSite:<http://catholic-dlc.org.hk>
香港堅道十六號教區中心十樓 Tel:(852)2522 7577 Fax:(852)2521 8034 Email:hkcdlc@catholic-dlc.org.hk

尊敬的神父、修士、修女、弟兄姊妹：

平日彌撒補編

近數年，羅馬禮儀聖事部不斷「新加」和「調整」了一些紀念「聖人」的彌撒。我們已經按《*Ordo 2009-2010*》及《羅馬彌撒經書》(2008年)，翻譯為「補編」。

謹奉上「補編一覽表」。各台彌撒均可在教區禮儀委員會網頁：<http://catholic-dlc.org.hk> 下載。所有「補編」，均按期印行於重印的《平日彌撒經文》。

彼此代禱！

教區禮儀委員會辦事處謹
2009年12月4日

4 December 2009

Dear Reverend Fathers, brothers and sisters,

Supplement to the Sanctoral Feasts and Memorials, Roman Missal

In view of announcement or transfer of feasts and memorials of saints by the Congregation of Divine Worship and Sacraments during the past few years, we have checked against the *Ordo 2009-2010* and *Missale Romanum, 2008*, and have translated the related liturgical texts into Chinese.

Attached please find a summary list of the said Supplement for your perusal. All liturgical text therein can be downloaded from our website: <http://catholic-dlc.org.hk>. These texts will be printed in the respective reprinted volumes of the Chinese Weekday Missal.

God bless.

Diocesan Liturgy Commission